
Leden: Dhr. Ernens (Vz), Mevr. Beckers, Mevr. Schouteten, Dhr. Muijs, Dhr. Vinken (secr.a.i.), 
Mevr. van Houtem, Mevr. Leunissen 
Met kennisgeving afgemeld: Mevr. Van Velsen (Secr.) 
Aanwezig gemeente: Mevr. Voorjans, Dhr. Geuskens, 

1.  Opening en mededelingen 

Dhr. Ernens opent de vergadering. Geen aanvullende agendapunten. 

2.  • Vaststellen agenda 

Geen aanvullende agendapunten. 

• Vaststellen notulen 09-01-2023 

Geen opmerkingen op de notulen en met dank aan de secretaris goedgekeurd. 

Actielijst  
punt 01: flyers van andere adviesraden zijn opgevraagd door Harald. Wordt vervolgd.  

3.  Ingekomen stukken: 
1. Raadsinformatiebrief Xonar actuele situatie (TK) 

De heer Geuskens geeft verdere mondelinge toelichting. Geen nieuwe informatie 
dan wat nu aangeleverd is in de stukken. 
Gemeenteraden krijgen een wekelijkse update vanuit Xonar (lees regievoerder). 
Planning: voor zomerreces besluitvorming door gemeenteraden. Medisch 
Kinderdagverblijf (MKD): diverse scenario's uiteenlopend van alleen door Xonar, of 
samen met Jens of Jens moet een ander plan maken omdat Xonar het niet meer wil 
of kan. Xonar dient hierover een besluit te nemen.  

2. Uitnodiging gesprek over beleidskader jeugdhulp 2019-2022 (TK) 
Terugkoppeling bij punt 7.3 

3. Vragenlijst Jens (TK) 
Gedeeld met het MPV 

4. Verslag adviesgroep PSD 17-11-2022 (TK) 
5. Presentatie XONAR  

Zie punt 1. 
6. Aanbesteding bkb 2024 

Mevr. Voorjans geeft uitleg bij de aanbesteding.  
Vraag: “wat is Logeer zorg”.  Cliënten gaan een week logeren ter ontlasting van 
mantelzorgers. Als dit aangevraagd wordt is het wel vaak zo dat er dan sprake is 
van een WLZ-cliënt in plaats van een WMO-cliënt. Er wordt dan éénmalig 
toegekend en aangegeven dat er een WLZ-indicatie aangevraagd moet worden 
want een tweede keer kan men niet terugvallen op de WMO.  
Gemeente Voerendaal ziet geen aanleiding om de systematiek te wijzigen. Alle 
partijen zijn tevreden over de huidige PxQ systematiek en alles is onder controle. 
Het huidige WMO-loket zit er bovenop en de lijnen zijn kort met alle partijen.  
Vraag: “Heeft de gemeente rekening gehouden met het feit dat ze kwetsbaar zijn 
met een kleine (gemeentelijke) WMO-bezetting bij de keuze om niet met andere 
(grotere) gemeenten samen te werken?” Daar is over nagedacht maar de keuze is 
beperkt omdat buurgemeenten natuurlijk op hetzelfde moment moeten 
aanbesteden (1-1-2024). Wel is er gekeken naar systematiek van gemeente 
Beekdaelen en gemeente Brunssum maar dat bood meer nadelen dan voordelen. 
Vraag: “Is er een risico dat er te weinig aanbieders zich inschrijven op de 
aanbesteding omdat het over zo’n klein aantal cliënten (+/- 200) op veel 
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zorgaanbieders (+/- 35) gaat?” Er is een uitvraag gedaan door de gemeente en 
daarbij gaf het grootste deel van de aanbieders aan weer opnieuw in te schrijven. 
De voorkeur hierbij was de huidige systematiek te handhaven. 
 
Extra informatie:  
Alle uitgangspunten zijn identiek aan de het huidige contract.  
Er is een tarievenonderzoek gedaan en er is vastgesteld dat de kosten flink zijn 
gestegen ten opzichte van het huidige contract 
 

4.  Advies aanvraag gemeente: 
Geen  

5.  Informatief en (ongevraagd) advies: 
Zie punt 3.6 
 

6.  Hoe kan het MPV de agenda van de gemeente actief volgen? 
Wat kan het MPV bijdragen? 
Link naar Begroting Voerendaal 2023  
 

7.  Vaste agendapunten 
1. Positieve Gezondheid 
2. Werk-/ activiteitenplan MPV 
3. Terugkoppelingen werkgroepen 

a. Bijeenkomst regionale visie jeugdhulp: bijgewoond door Mevr. van 
Houten en Dhr. Vinken:  
Het was formeel de bespreking van een concept Visiedocument. Het 
werd al vrij snel duidelijk dat je op de regionale visie met zijn mooie 
doelstellingen en ambities niet tegen kunt zijn. De aanwezige hebben 
wel hun zorgen geuit over de uitvoervaarbaarheid van deze visie en of 
de ambities ook daadwerkelijk waargemaakt kunnen worden.  
Heerlen heeft een loket voor 18-jarigen die uit de jeugdhulp moeten om 
te kijken welke hulp zij buiten de jeugdhulp kunnen krijgen. Dit onder een 
regievoerder. Voerendaal heeft al de vereiste om bij 16,5 jaar een 
perspectief plan op te stellen.  

b. Beschermd wonen werkgroep bijgewoond door Mevr. Beckers:  
Het verslag is opgenomen in bijlage Verslagadviesgroep PSD 
Beschermd wonen opvang en (O)GGZ. 
Vanaf 1-1-2024 krijgt iedere gemeente zijn eigen budget maar de 
samenwerking loopt via een Gemeenschappelijke regeling. 
Discussiepunt is de verdeelsleutel van de kosten waarbij de grootste 
gemeente voorstellen om alle budgetten bij elkaar te voegen. Budget 
van Voerendaal is 5% van het geheel terwijl de zorgvraag maar 2,5% 
bedraagt.  

c. Limburgs voorzittersoverleg vanuit Burgerkracht bijgewoond door Dhr. 
Ernens: Samenwerking blijven houden en elkaar op de hoogte houden 
van de positieve en negatieve punten.  
Volgende week Parkstad overleg van voorzitters: Woonvisie parkstad zal 
daar besproken worden.  

4. Actuele stand van zaken m.b.t. Oekraïense vluchtelingen 
Geen bijzonderheden. Overleg met onderwijs over doorstroom naar regulier 
onderwijs.  

 
 

8.  Rondvraag  



• Is er nieuws over de Skaeve Huse? Huisjes zijn besteld, grondwerken zijn gegund, 
vergunningsonderzoeken zijn afgerond en worden nu beoordeeld. Na de bouwvak 
wordt begonnen met de daadwerkelijke bouw en plaatsing. Hopelijk is het klaar voor 
eind 2023.  

• Moet het MPV aansluiten bij Werkgeversservicepunt? Niet verplicht.  

• Huisvesting statushouders zouden een vast agendapunt worden. Moet op de 
volgende agenda opgepakt worden. 

• Moet de vrijwilligersvergoeding wel of niet opgegeven worden aan de belastingen? 
Er is geen jaaropgave gestuurd door de gemeente en stond daardoor ook niet bij de 
vooraf ingevulde inkomsten van de belastingaangifte.  

 
Volgende vergadering 3 april 2023.  

 
Harald Ernens, voorzitter MPV 
Angelique van Velsen, secretaris MPV 
 

 


